
Dobrý den,

v souladu s informačním zákonem žádám starostu lVlOb Ostrava-Hrabová pana

Igora Trávníčka o poskytnutí následujících informací.

 

1. Dodejte mi prosím pořadník zájemců o volné místo ve školce na MS

Bažanova, který sice nemá ředitelka Školky povinnost vést, ale jak mi v

oficiální odpovědi sdělila, seznam existuje a nebyl mi dodán. Požaduji tedy

existující informaci, na kterou mám jako zastupitel ze zákona právo v

neanonymizovaněm režimu. Požádal jsem o něj ředitelku MS Bažanova, ale

nebylo mi to dodáno a nadřízený orgán (RMOb Ostrava-Hrabová) se tím vůbec

nezabýval, proto o to žádám znovu touto cestou přímo zástupce zřizovatele

(starosta).

Mgr. Strnišťová, ředitelka školky: *"Vy moc dobře víte, že mám pořadník

nepřijatých dětí."*

2. Starosta MOb Ostrava—Hrabová mi dnes prostřednictvím datové schránky

napsal své oficiální stanovisko ke studii proveditelnosti MS Bažanova: *"Studie

proveditelnosti byla zpracována firmou, která požádala o dotaci na

stavbu MŠ Bažanova. Navýšení kapacity mělo být podpůrným

argumentem, který byl zcela účelový; O zachování MS Příborská

zastupitelé MOb Hrabová nikdy nerozhodli."*

Jen pro upřesnění, co je studie proveditelnosti - Studie proveditelnosti je

nejvyšším stupněm analýzy investičního záměru aje placena z našich peněz,

čili peněz investora (MOb Ostrava—Hrabová). V žádném takovém dokumentu se

nesmí nacházet účelové argumenty, chcete-li lži.

2a) Kdo (jméno) z vedení MOb Ostrava-Hrabová, či ÚMOb Ostrava-Hrabová

rozhodl otom, že se jedná o účelový podpůrný argument a odsouhlasil jeho

použití v dokumentu? *Pokud je to pravda, že se jedná o účelový podpůrný

argument, jedná se tedy jinak řečeno o lež?* K doplnění Vás v roce 2019

vyzvalo Ministerstvo pro místní rozvoj: *"Vysvětlete prosím výše uvedený

nesoulad a doplňte relevantní informace o konečném stavu projektu (vč.

budoucí kapacity zařízení) do Studie proveditelnosti."*. Výzvu k doložení

přikládám a žádám Vás o informaci, kdo otom rozhodl za MOb Ostrava—Hrabová

a proč se nejedná o podvodné jednání?

2b) Součástí Studie proveditelnosti je příloha (v rámci doložení č. 1 na

Ministerstvo pro místní rozvoj) "Demografické studie — samostatný

dokument". Zašlete mi tuto přílohu, za kterou si MOb mimochodem zaplatil a

dokument nikdy nebyl zveřejněn, přestože byl probírán na jednání

Zastupitelstva MOb Ostrava-Hrabová ve volebním období 2014—2018. Zašlete mi

tento dokument.

3) Kdo rozhodl o tom, že se MOb Ostrava-Hrabová nebude držet Studie

proveditelnosti, která byla schválena rozhodnutím MOb Ostrava-Hrabová

(podání žádosti o dotaci) a musela být schválena i Zastupitelstvem města

Ostravy (statut říká, že s podáním žádosti musí souhlasit i ZMO). Nebo

 



studie nebyla poslána v materiálech na magistrát?

4) Kdo a kdy dodal daně firmě HS Occation (z Prahy) tuto informaci? Pani

Králova nebo paní ředitelka Mgr. Strnišťova přes paní Kralovou, nebo někdo

jiný? Zašlete mi prosim daný email, který se týkal doložení č. 1 a doložení

č. 2, viz příloha. Firmě z Prahy tuto informaci musel někdo zaslat, ona si

ji nevymyslela.

Pokud je nějaký dotaz/požadavek na informaci nejasný, neváhejte se mě

zeptat, rád jej upřesním.

s přáním hezkého dne-

čt 17. 2. 2022 v 7:51 odesilatel_napsal:

> Dobrý den,

>

> v souladu se zákonem obcí i informačním zákonem bych se chtěl touto cestou

> odvolat k nadřízenému orgánu.

>

> Paní ředitelka Mgr. Strnišťová mi jako zastupiteli neposkytla požadované

> informace, ani v souladu s informačním zákonem a ani se zákonem na

> poskytování informací.

>

> Děkuji za prověření a zaslání Vašeho stanoviska na můj email

>

> Omlouvám se, pokud stížnost posílám na nesprávně místo, ale v minulosti

> již k podobně záležitosti došlo a mám za to, že to bylo posíláno Vám.

>

> Děkuji za spolupráci.

>

> S pozdravem,-

>

> ---------- Forwarded messa e ---------

> Od

 

> Date: po 24.1.2022 v 12:12

> Subject: Re: Volné místo

> To: MŠ KLUBÍČKO <ms.klubicko@volny.cz>, <k|ubicko@msklubickoostrava.cz>

>

>

> Dobrý den, paní ředitelko.

>

> do skryté kopie dávám obě občanky, jejichž neumístění dětí ve školce

> prověřují.

>

> Z pozice zastupitele se Vás chci zeptat na následující:

>

> 1. Jaká byla prosím Vaše odpověď občance, ktera' se ptala minulý týden na

> volné místo ve školce (viz níže)? Čili paní musí hledatjinou školku mimo

> Hrabovou? Jen proto, že nestihli za'pis?

>

> 2. Jak to prosímdopadlo s občankou, která přišla na jednání

> zastupitelstva? Říkala jsteji na zastupitelstvu v prosinci 2021, že se pro

> ni místo najde, že se někdo stěhuje a uvolní se tak místo. Toto místo již

> neplatí? Proč? Čili občanka musí vodit dítě mimo Hrabovou?

 



>

> 3. Kolik máme aktuálně volných míst ve škole? Pokud žádné, pak všichni,

> kteří mají zákonný nárok, musí hledat v okolních obcích? Kolik jste od září

> 2021 měla zájemců o volné místo?

>

> 4. Jak si jako zastupitel mám vysvětlit Vaše slova, která jste uvedla v

> žádosti o dotaci. My jsme postavili školku za 80 mil. korun, vše bylo pod

> Vaším dohledem ředitelky školky, zastupitelky a členky ODS, která je u

> vedení MOb od 90. let a v roce otevření již byly odmítnuty i děti, které

> již mají více než 3 roky? Nejedná se o žádost o názor, ale o žádost 0

> poskytnutí informace, jaktože jste dopustila uzavření školky na Příborská,

> když jste měla informace, že kapacita bude již při otevření nedostatečná.

>

> *Vzhledem k velkému nárůstu mladých obyvatel v této lokalitě, je nutne

> kapacitu školky rozšířit a to ze 112 míst na 181 míst. V letošním školním

> roce 2018/2019 však nebyly z kapacitnich důvodů přijaty žádné děti mladší 3

> let.*

>

>

>

httpszllwww.hrabova.info/2021/O1/21Inekolik—informaci-o-zachovani—provozu—skolky-na—priborske-uli

ci-po-otevreni-nove—skolky—za-uradem/

>

> Děkuji za písemné stanovisko zaslané na můj email_

>

> S pozdravem-

>

> pá 21. 1. 2022 v 15:03 odesílatel Mail Administrator <verasy@centrum.cz>

> napsal:

>

>>

>>

>> > Od: "Mail Administrator"

>> > Komu: klubicko©msklubickoostrava.cz

>> > Datum: 19.01.2022 13:37

>> > Předmět: Volné místo

>> >

>>

>> Dobrý den, obracím se na Vas s otázkou zda máte volné místo pro rok

>> 2021/2022. Kvůli nemoci jsme se nemohli dostavit na loňský zápis, dcera

>> narozena 24.6.2018

>>

>> Dekuji

>>

>

>

> __

 

>

 

>__

 




